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Huizen, 26 oktober 2023

Geachte mevrouw Van der Kleij

Met vriendelijke groet,

Om u ook voor het komende gesprek met deze initiatiefnemers onze visie te geven als direct betrokkene 
en bewoner van het Muiderzand het volgende:

Het kustgebied tussen de aanloophaven en Harderwijkerzand maakt deel uit van een groene kuststrook 
en waarlangs de fietsroute Gooimeer loopt en altijd mooi begroeid was is door hondenbezitters plat 
getrapt en fietsers zijn in de positie “te gast" verplaatst door de loslopende honden.
Met het uitzicht op het water (Muiderzand 27) houden wij regelmatig ons hart vast omtrent bijna 
ongelukken met honden, fietsers maar ook scooters en bromfietsen.
Van enige handhaving is hier geen sprake.

Indien er sprake zou zijn van een hondenstrand zal dit een verdere aanzuigende werking hebben op 
commerciële uitlaatbedrijven, maar ook steeds meer particulieren die hun hond of honden met de auto 
hier komen uitlaten, zeer onwenselijk in dit kleine plan de Tuit.
Daar is nu al sprake van omdat bij omliggende stranden honden verboden zijn vanwege hygiëne.

Wij hopen en vertrouwen er dan ook op dat dit initiatief niet gehonoreerd gaat worden en dit ook op 
dezelfde manier bekendheid krijgt als het artikel in De Gooi en Eemlander van 24 oktober jl.
Wij misgunnen niemand zijn pleziertje, maar af en toe een hond in het water is wat anders dan een 
hondenstrand en handhaving hierop is dan ook zeer wenselijk.

Aan de gemeente Huizen
Graaf Wichman 10
1276 KB Huizen
T.a.v. Wethouder mevr. F. Van der Kleij 
cc. Raadsgriffier J. Veenstra

Als laatste punt wil ik u graag meegeven dat bij akte van levering op 27 september 1995 wij voor het 
een hogere grondprijs betaald hebben (tw.f396,00 m2 ipv f 341,00) 

waar de gemeente ons toegezegd heeft dat uitzicht op het water en groenstrook ongewijzigd zou blijven. 
Ongetwijfeld zal dit bij de gemeente bekend zijn.

In het artikel lees ik dat de initiatiefnemers ook een vrijwilliger bereid hebben gevonden om af en toe de 
hondenpoep op te ruimen! En hoe lang blijft hij of zij dit doen?
Waarom doen de hondenbezitters dit niet direct zelf?
Dat de realisatie van een hondenstrand overlast en ongewenste vervuiling met zich meebrengt mogen 
duidelijk zijn.

Met verbazing heb ik kennis mogen nemen van een artikel dat mij is aangereikt geplaatst in 
De Gooi en Eemlander van 24 oktober jl.
De petitie, getekend door 600 hondenbezitters is bij navraag in onze buurt ( de Tuit) 
volledig onbekend, dus de initiatiefnemers wisten overduidelijk dat voor handtekeningen zij beter niet de 
omgeving waar het omgaat konden raadplegen.
Om die reden ben ik dan ook bijzonder geïnteresseerd wie deze petitie heeft getekend en waar zij zelf 
wonen.
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